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Geachte Gemeenteraadsleden,
 
Tevens wil ik de verkeerssituatie aan de Rijnlaan aankaarten.
 
Als eerste de rontonde bij de Dobbe.
Om deze rontonde staat een heg, die heg wordt 2 keer in het jaar gesnoeid. Volgens de
Gemeente Zwolle is deze rontonde verkeersveilig. MIjn dochter van 
 is echter niet te zien. Als ik mijn hand uitsteek dan komt die net 20 cm boven de heg uit. De
rontonde wordt zo zeer onoverzichtelijk. Mijn voorstel is om de heg te halveren qua hoogte
zodat de rontonde overzichtelijker wordt en vooral de fietsers gezien.
 
Het volgende punt wat ook wat aandacht verdient qua verkeersveiligheid zijn de verkeerslichten
op de kruising Rijnlaan/ Waallaan.
Als de fietsers mogen fietsen dan gaan de verkeerslichten van alle kanten op groen. Dit geeft
soms gevaarlijke situaties. De fietsers die van de Waallaan komen geven namelijk niet altijd
voorrang aan de fietsers op de Rijnlaan ondanks de haaientanden. Om het fietsen wat veiliger te
maken, lijkt het mij handig dat de verkeerslichten voor de fietsers op de drukste tijden
bijvoorbeeldd tussen 8.15 tot 8.45 en van 14.00 tot 14.30 van de dag om de beurt op groen
gaan. 
Op De Werkschuit zitten 400 leerlingen en dan zijn er ook nog die andere scholen.
 
Al de woningen die aan de Zwartewaterallee er bij gebouwd gaan worden zal ook een drama zijn
voor de verkeerssituatie in Zwolle.
 
 
Hartelijke groet,

 
 

 




